
Vážení spoluobèania,

Mám 34 rokov, som Lutilèan 

a mám svoju obec rád. Mám

rados• ako sa postupne

rozvíja a skráš¾uje.

Mojou pr ior i tou je

invest ièná výstavba,

predovšetkým príprava

pozemkov pod rodinné

domy a priemyselný park a

skráš¾ovanie obce. Neviem

si predstavi• našu dedinu,

bez dobrého futbalu. Preto

chcem, tak ako v tomto

volebnom období i v období

rokov 2006 -  2010,

presadzova• udržiavanie

futbalového štadiónu, èi už

sociálnej budovy, ako aj

samotného ihriska, aby sa

vytvárali dobré podmienky

pre futbal, to znamená pre

hráèov a pre ich fanúšikov.

Verím, že keï ma obèania

podporia, podarí sa nám

spoloène futbal  udrža•

na dobrej úrovni a budeme

sa všetc i  spolu teši•  z

dobrých výsledkov.
Ing. Pavol Èierny

r r r

Vážení obèania,

keï ste ma pred štyrmi

rokmi zvolili za poslanca,

dúfala som, ako ¾ahko sa

bude da• vyrieši• množstvo

vecí, o ktoré mám záujem.

Patria medzi ne najmä práca 

s de•mi a mládežou, a

samozrejme kul túra.  V

oblasti kultúry sa nám za

pomoci Obecného úradu v

Lutile a šikovných obèanov

našej dedinky, podari lo

nieko¾ko vecí.

Založili sme obèianske

združenie, ktorého cie¾om je 

pre obyvate¾ov našej obce

organizova• podujatia, ktoré 

budú vhodné pre akúko¾vek

skupinu, èi už sú to deti,

mládež, dospel í  a

samozrejme dôchodci .

Podar i lo sa nám

zorganizova• ve¾mi ve¾a

podujat í ,  k toré sa stal i

pravidelnými a zúèastòuje

sa na nich z roka na rok viac

¾udí, èo urèite viete posúdi•

aj sami.

V oblasti práce s de•mi

a mládežou, to už nešlo tak

¾ahko. Deti sú ve¾mi šikovné

a vïaène sa zúèastòujú

t o h o ,  èo pre nich

pripravíme. Ove¾a horšie to

je ale s mládežou. Urèite mi

teraz dáte za pravdu, veï

staèí, keï si spomenieme na 

to,  ako skonèi l  Klub

mladých. Chcela by som

ale,  aby sme hneï

nezabudli na to, že aj my

sme bol i  v  ich veku a

pomohli im pri tom, nauèi•

sa, že nie všetko im „spadne

z neba“, že sa o to musia

usi lova• a musia s i to

zaslúži•. Bola by som rada,

keby si urèili presné pravidlá

toho, ako budú oni pomáha•

Vám, teda našim obèanom.

A keï budú výsledky, chcem 

aby vedeli, že sa urèite

postavím na ich stranu, pri

presadzovaní toho, èo by

chceli oni.

Nechcem tu opisova•, èo

všetko by som chcela v

budúcom volebnom období

urobi•, lebo už viem, že

na všetko treba nielen dobrú 

myšl ienku, a le najmä

obetavých ¾udí, ktorí prídu a

pomôžu. Sú to tí, ktorí sa

zaujímajú o veci verejné, aj

keï vedia,  že za to niè

nedostanú. Možno ak pekné 

slovo. Ži jú v te j  našej

dedinke tak, aby boli pre jej

obyvate¾ov svojou kvapkou

v mori užitoèní. Dúfam, že

tou svojou kvapkou aj ja

prispejem k tomu, aby sa

nám v Lutile žilo naozaj

príjemne.
Zuzana Malová

r r r

Preèo kandidu jem za

pos lanca obecného

zastupite¾stva?

Som obèan a rodák z tejto

obce, dnes už v

dôchodkovom veku.

Posledných desa• rokov

svojej aktívnej èinnosti som

bol zamestnancom obce

ako vedúci prevádzkarne a

neskôr konate¾ spoloènosti

LITA s.r.o. Poèas svojho

pôsobenia v obci som mal

možnos• dôkladne spozna•

jej obèanov, ich požiadavky

a potreby a takt iež sa

dôsledne oboznámi• so

štruktúrou a objemom

obecného majetku ako aj s

je j  rozpoè -  t o m  a

p r a v i d l a m i  j e h o

rozde¾ovania. Tieto svoje

skúsenosti som sa snažil

uplatòova• aj ako poslanec

obecného zastupite¾stva

v  súèasnom vo lebnom

období.

V  n a s t á v a j ú c o m

v o l e b n o m  o b d o b í  v o

funkcii poslanca obecného 

zastupite¾stva, by som chcel 

presadzova• najmä:

- Investièný rozvoj obce

v   z m y s l e

ú z e m n o - p l á n o v a c e j

dokumentáciem a to

vytvorením podmienok pre

výstavbu ïalších rodinných

domov, èím by sa dali

základy pre rozvoj obce.

- Pamäta• na možnos•

vytvor i •  na území obce

pr iemyselný park,  ako

budúci  nástroj  tvorby

príspevkov do rozpoètu

obce. Získanie finanèných

prostriedkov pre tento úèel

zo štátnych grantov ako aj

iných podporných

programov, bude záleža• do 

znaènej  miery

od schopnosti obecného

zas tup i te ¾s tva na èele

so starostom obce

vypracovaním takých

projektov, ktoré by tieto

prostriedky do rozpoètu

obce priniesli.

-  Podporova• kul túru

a šport v obci a tým da•

možnos• mladým, ale aj

starším obèanom

kultúrno-športového vyžitia.

-  Naïalej  podporova•

spoluprácu medzi obecným

a farským úradom a tým da•

možnos•  udrž iavan ia

a  zve¾aïovan ia nášho

farského kostola, ako aj

národných a kultúrnych

pamiatok nachádzajúcich

sa v òom.

- Uskutoèni• projektovo

pripravenú rekonštrukciu

domu smútku a zároveò

dobudovanie chodníkov

v cintoríne.

-  Ako obèan v

dôchodkovom veku sa

chcem snaži•  v rámci

možností rozpoètu obce

pomáha• obèanom tejto

skupiny v ich sociálnych

a zdravotných problémoch.

Ich príjmy pre zabezpeèenie

životných potrieb patria

medzi najnižšie, hoci aj

v našej obci tvoria nie

zanedbate¾né skupiny

spoluobèanov -  vol ièov

keïže je ich cca 1/3

z celkového poètu.

Verím, že mnou

spomenuté aktivity, ako aj

návrhy a pr ipomienky

ostatných poslancov a Vás

všetkých spoluobèanov,

budem môc• uplatòova• v

nastávajúcom volebnom

období.
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Priestor pre prezentáciu kandidátov do obecného zastupite¾stva. Žiaden z kandidátov nám v urèenom termíne do 20. nov. 
samostatný príspevok neposlal. Uverejnili sme tu príspevky prihlásené 20. novembra a dodané 21. novembra 2006.



Ján Imriš

r r r

Vážení spoluobèania,

som obyvate¾om Lutily

od roku 1985. Nie je mi

¾ahostajný osud obce v

ktorej žijem, kde mám ve¾a

priate¾ov a známych, na

ktorých mi záleží. 

Chcem preto využi• šancu 

pomôc• rozvoju našej obce

vo všetkých oblastiach,

aktívne informova• obèanov

v   p r i p r a v o v a n ý c h

projektoch a aktivitách obce

tak, aby mali možnos• úèasti 

na rozhodovaní o veciach

verejných. 

Blížia sa vo¾by do orgánov 

samosprávy obcí .  Vy

rozhodnete o tom, ako sa

bude naklada• s rozpoètom

obce, kto bude rieši• Vaše

problémy. 
Dušan Hrèka

r r r

Volám sa Eva Louèièanová, 

mám 43 rokov a s výnimkou

rokov 1990 až 2001 žijem

a bývam  v Lut i le od

narodenia. Preèo je to tak,

preèo som sa z okresného

mesta vrátila naspä• do

rodnej dediny?

Je to jej vynikajúca poloha

- ïaleko od ruchu mesta, ale

dostatoène bl ízko ku

potrebným službám. Je to

príroda, obklopujúca obec a

poskytujúca potrebnú

vo¾nos•. Sú to ¾udia, èo ešte

stále k sebe majú bližšie ako 

v meste.  Táto obec je

životaschopný a fungujúci

mechanizmus, ktorý

zabezpeèuje potreby

väèšiny obyvate¾ov aj

napriek ich narastajúcim

potrebám. 

Sú tu splnené základné

požiadavky infraštruktúry -

voda, plyn, kanalizácia,

cesty - nie taký samozrejmý

jav v iných obciach. Je

spracovaný výh¾adový plán

rozvoja, sú tu skúsenosti

i perspektíva. O post

poslanca sa uchádzam

preto, aby som pomohla

tento rozbehnutý

mechanizmus vylepšova•,

inovova•, aby èoraz viac

obyvate¾ov mohlo o štyri roky

poveda• s hrdos•ou: Toto je

moja dedina.
Ing. Eva Louèièanová
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Spo loèné vyh lásen ie

nezáv is lých kandidátov

na poslancov do obecného

zastupite¾stva obce Lutila:

Na kandidátnu l is t inu

poslancov sme sa dostali

na základe odporúèania

tých obèanov obce Lutila,

ktor í  poznajú naše

schopnosti a skúsenosti.

Našim cie¾om nie je by•

poslancom za každú cenu.

Sme si vedomí, že niekto túto

èinnos• robi• musí, inak by

obec nenapredovala.

Vyhlasujeme, že v prípade

nášho zvolenia budeme

podporova• a napomáha•

rozvoju obce hlavne v týchto 

oblastiach:

a) zníženie

nezamestnanosti rozvojom

podnikania v obci

b) rozvoj individuálnej

bytovej výstavby

c) Vybudovanie klubu

mládeže

d) kultúrne a športové

vyžitie všetkých obèanov

obce bez rozdielu veku

Pre splnenie týchto cie¾ov

budeme spolupracova•

pr i   tvorbe projektov na

využitie európskych fondov.
Ing. Peter Baranèok

Miroslav Dvonè

r r r

Do Lut i ly  som sa

pris•ahovala aj s rodinou pred

19 rokmi. Za tie roky sa obec

zmenila na nepoznanie.

Pribudli noví obyvatelia,

neustále sa skvalitòuje život

obyvate¾ov obce. Za tieto

roky považujem Lutilu  za

„svoju obec“ a priala by som

si, aby každý obyvate¾ bol

rád, že tu žije.

Svojou èinnos•ou by som

sa chce la  pod ie ¾a•  na

ce lkovom zve¾aïovaní

obce, zvidite¾òovaní obce v 

rámci mikroregiónu,

vytvára• pre ¾udí všetko, èo

im môže skvalitni• život. 
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Aby sa obec rozrástla, èo

do poètu obyvate¾ov, bolo by 

vhodné aby vzrástol poèet

ponúkaných stavebných

pozemkov. Poloha obce je

výhodná aj pre vybudovanie

priemyselnej zóny. Priala by

som s i ,  aby obyvate l ia

Lutily cíti l i k svojej obci

akúsi spolupatr iènos• a

zaujímali sa o veci verejné.

Len s dostatoènou ochotou 

a záujmom ¾udí žijúcich v

obci sa dá skval i tòova•

a spríjemòova• život nás

všetkých, ktorí tu žijeme. 
Zdenka Valachová

r r r

Vážení obèania,

V obci bývam od roku 1993

vo svojom rodinnom dome.

Poslancom som už bol  vo

volebnom období 2002 - 2006.

Získal  som preh¾ad a

skúsenosti o práci poslanca,

ktoré by som chcel využi• aj v

nasledujúcom volebnom

období preto som sa rozhodol

znovu kandidova•. V prípade,

že získam Vašu podporu

chcem presadzova• ïalšiu

výstavbu rodinných domov,

úpravu a èistotu verejných

pr iestranst iev,  výstavbu

priemyselného parku a rozvoj

kultúry a športu

JUDr. Viktor Šurka

r r r

Vážení obèania,

Poslancom obecného

zas tup i te ¾s tva  som od

osamostatnenia našej obce

od Žiaru nad Hronom v roku

1991. Viem, že je to už dlhé

obdobie èo Vás zastupujem, 

ale v každom volebnom

období som získal nové a

nové skúsenosti a aj nápady 

na nové riešenia aj vïaka

Vašim názorom ale aj

kr i t ike,  ktorá ma nút i la

rozmýš¾a• o tom ako má

naša obec napredova•. Ak

znovu získam Vašu dôveru,

mojou pr ior i tou bude

pokraèova• v rekonštrukcii

miestnych komunikácií, ich

èistota a hlavne zimná

údržba, skrášlenie

verejných priestranstiev,

dokonèenie rekonštrukcie

domu smútku, príprava

stavebných pozemkov,

výstavba priemyselného

parku a podporova• chcem

kultúru a šport.
Miroslav Mazúr

r r r

Vo vo¾bách v roku 2002

som získal Vašu dôveru

a zvol i l i  s te ma za

poslanca obecného

zastupite¾stva èo ma ve¾mi

poteši lo a zároveò aj

zaväzovalo.  V tomto

volebnom období 2002 -

2006 sa podar i lo

napredova• v rozvoji obce

a preto by som chce l

podporova•, v prípade

Vašej dôvery, aj v ïalšom

volebnom období

investièný rozvoj,

skráš¾ovanie a rozvíjanie

športu a  kultúry. Pre naše

det i  chcem presad i •

výstavbu športového ihriska

v areáli Základnej školy s

materskou školou.
Slavomír Pružina

r r r

Vážení spoluobèania,

Som mladý èlovek, ktorý

sa nas•ahoval do obce Lutila

v roku 1998. Žijem tu s rodièmi

a starými rodièmi v rodinnom

dome. Keïže sa mi táto

obec páèi svojou polohou

a napredovaním chcem sa

aj ja podie¾a• na jej rozvíjaní. 

Svoju prácu poslanca

zamerám najmä na èistotu v

obci ,  profesionálnu

starostlivos• o zeleò, pomoc 

osamelým starším

obèanom.
Mgr. Marek Kuruc

r r r

Vážení obèania

dovo¾ujem si Vám ponúknu•

volebný program, pre našu

obec, k Vašej spokojnosti.

Pr ior i ty zameriavam

na tieto oblasti.

Oblas• služieb: 

Chcem a budem bojova•

za to, aby sa sprevádzkoval

obchod potravín na IBV

Ulica na Rybníky. Pretože

v dolnej èasti Lutile sú dva

obchody s potravinami, a v

hornej èasti IBV ani jeden.

Tak sú obèania nútení

chodi•, za potravinami kus

cesty. Alebo to riešia tak, že

chodia pre nákupy do Žiaru

nad Hronom, preto je

potrebné tomu venova• viac

pozornosti a rieši• to ku

spokojnosti obèanov.

Ako ïalš ia oblas•,  je

cestovanie - prejedna• a

dor ieši•  s autobusovou

dopravou SAD v Žiari nad

Hronom, aby všetky spoje

zachádzali poèas prázdnin a 

sviatkov, do hornej èasti IBV

- tým by sa skval i tn i lo

obèanom cestovanie a

nemuseli by chodi• peši z

hornej zástavky od kostola

s nákupnými taškami do

kopca pešo - pretože väèšia 

èas• spojov tam nechodí.

Ako ïalšie treba venova•,

a urobi• lepšiu prístupovú

cestu do domu smútku.

Èo sa  týka  mládeže

a školopovinných detí treba

im venova• viac pozornosti

pretože sa hrávajú na

boèných cestách, po

ktorých chodia autá.  A

taktiež poèas prázdnin a

rôzneho vo¾na, sedávajú v

autobusových zástavkách, a 

tie naše pekné kultúrne

urobené zástavky sa

stavajú nekul túrne, a

zapísané rôznymi

hieroglyfmi, ktoré nepatria

do našej peknej obce. 

Preto im v tom pomôžme

všetci.   

Verím Vážení obèania,

že s Vašou podporou, a

ïalšími poslancami a

starostom sa nám to

podar í .  A  budem

presadzova• zo všetkých

síl, snaži• sa a plni• k Vašej 

spokojnosti.
Mária Gašparíková 


